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Protokół Nr 8/2020 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 26 sierpnia 2020 r. 

 

 

WAK.0012.3.8.2020 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Wiceprzewodniczący Komisji Jacek 

Szczepański otworzył posiedzenie, witając członków Komisji i obecnych gości. Lista 

obecności radnych i gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opracowanie wniosków komisji do projektu budżetu powiatu na 2021 rok, ze 

szczególnym zwróceniem uwagi na bezpieczeństwo publiczne. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący stwierdził wymagane kworum - 7 obecnych członków komisji. 

Porządek posiedzenia przyjęty został jednogłośnie - 7 głosów za, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących nie było. 

 

3. Opracowanie wniosków komisji do projektu budżetu powiatu na 2021 rok, 

ze szczególnym zwróceniem uwagi na bezpieczeństwo publiczne. 

 

Radny Pan Mirosław Kado zaproponował zabezpieczenie środków w projekcie budżetu 

powiatu na rok 2021 na następujące przedsięwzięcia: 

1) przebudowę skrzyżowania ul. Suwalnej z ul. Nowodworską w Łajskach; 

Radny powiedział, że chodzi o modernizację skrzyżowania, ze szczególnym 

uwzględnieniem udrożnienia ruchu  tym rejonie, proponuje wykonanie ronda lub 

sygnalizacji świetlnej; 

2) dokończenie modernizacji chodnika i ścieżki rowerowej przy ul. Wspólnej w 

Komornicy; 

3) przebudowę skrzyżowania ulic: Przedpełskiego, Wspólnej i Niepodległości w 

Wieliszewie – np. stworzenie wyniesienia, w celu wymuszenia spowolnienia 

ruchu; 

4) przebudowę skrzyżowania ul. Kościelnej z ul. Polną i Solidarności w Wieliszewie. 

 

Wiceprzewodniczący komisji zaproponował dyskusję na temat zaproponowanych 

wniosków.  
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Radny Pan Grzegorz Kubalski powiedział w odniesieniu do wniosku nr 4, że w tym roku 

została podjęta próba, aby zrealizować tę inwestycję. Natomiast sporządzona 

dokumentacja projektowa na całą drogę, wraz z tym skrzyżowaniem, nie dawała 

możliwości wydzielenia inwestycji w zakresie skrzyżowania jako odrębnego zadania, które 

powiat mógłby wykonać. Przy tej inwestycji istnieje również kolizja teletechniczna z siecią 

elektroenergetyczną i  koniecznością jej przebudowy, w przypadku budowy ronda jest ujęta 

całościowo w zakresie inwestycji. Nadmienił, iż uzgodnienie pomiędzy Powiatem, a Wójtem 

Gminy Wieliszew mówi o tym, że inwestycja ta będzie zgłoszona do Funduszu Dróg 

Samorządowych przez Gminę Wieliszew.  

Pan Grzegorz Kubalski, odnosząc się do wniosku nr 3 zgłoszonego przez Radnego Mirosława 

Kado, powiedział że ul. Przedpełskiego jest chyba na ten moment drogą techniczną 

Wodociągu Północnego i obecnie trwa docelowe ustalanie statusu tej drogi. Zaznaczył, że 

należałoby sprawdzić na jakim etapie są ustalenia w tej kwestii, czy droga ta ma już status 

drogi publicznej. Jeżeli nie, to będzie problem formalno – prawny, aby inwestować w tę 

drogę. 

Wiceprzewodniczący Jacek Szczepański, zwrócił się z zapytaniem do Radnego Mirosława 

Kado, czy w związku z argumentami przedstawionymi przez Pana Grzegorza Kubalskiego 

chciałby dokonać zmian w sformułowaniu przedstawionych wniosków. Pan Mirosław Kado, 

powiedział, że o kwestii ul. Przedpełskiego nie wiedział, natomiast zaznaczył, że była 

realizowana inwestycja w postaci ścieżki rowerowej przy ul. Przedpełskiego i ul. 600-lecia 

w Wieliszewie, czyli jest możliwość inwestycji, skoro została tam już przeprowadzona inna 

w postaci ścieżki rowerowej, chodnika i oświetlenia. Pan Mirosław Kado powiedział, że 

dowie się o jakim statusie jest obecnie ta droga, ale biorąc pod uwagę, że powstała tam 

już inwestycja, to w ocenie Radnego problemów formalno – prawnych nie powinno być.  

Pan Grzegorz Kubalski zaznaczył, że przed złożeniem wniosku należy to sprawdzić, aby nie 

składać wniosku, który będzie stwarzał problemy formalno – prawne. 

Pan Mirosław Kado zaznaczył, w uzupełnieniu wniosku nr 4, że to będzie na pewno bardzo 

duża inwestycja, będzie również związana z wypłatą odszkodowań za zajęte grunty. Jeżeli 

chodzi o budowę ronda to ponownie wnosi o zabezpieczenie środków na współudział w tym 

przedsięwzięciu. Nadmienił, że najlepiej by było, gdyby udało się przeprowadzić tę 

inwestycję bez udziału środków Powiatu.  

Radny Mirosław Kado powiedział, że wszystkie złożone przez niego wnioski służą przede 

wszystkim poprawie bezpieczeństwa, zarówno modernizacja skrzyżowań jak i dokończenie 

budowy ścieżki rowerowej w Komornicy.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie obecnym radnym wszystkie przedstawione wnioski, 

i tak: 

 - wniosek nr 1 – 7 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było; 

 - wniosek nr 2 - 7 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było; 

 - wniosek nr 3 - 2  głosy    za,   głosów   przeciwnych   nie   było,   5   głosów  

wstrzymujących; 

- wniosek nr 4 – 1 głos za, 1 głos przeciwny, 5 głosów wstrzymujących. 

 

Nikt z Radnych nie zgłosił więcej propozycji wniosków do Zarządu Powiatu w 2021 roku. 

 

 

 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 
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Wiceprzewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektów uchwał będących w 

kompetencji komisji. 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, iż projekt uchwały Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu 

w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 roku, w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2020 zawiera zmiany, które wywołała głównie sytuacja społeczno 

– gospodarcza na rynku związana z pandemią Covid – 19. Wszyscy zostali zobowiązani do 

tego, aby szukać oszczędności i przeanalizować zaplanowane w budżecie wydatki, 

ponieważ część z nich została odwołana, część się nie odbyła i nie odbędzie się w tym roku. 

Dużo zmian w uchwale dotyczy również inwestycji. Pani Katarzyna Rembelska omówiła 

szczegółowo zmiany w projekcie w/w uchwały, będące w zakresie kompetencji Komisji 

Porządku Publicznego. 

Pan Jacek Szczepański zaproponował dyskusję na temat projektu w/w uchwały. 

Radny Mirosław Kado, wyraził swoją wątpliwość odnośnie zmniejszenia planu wydatków  

dla Spółek Wodnych, ponieważ mamy problemy wodne w naszym Powiecie i Radny uważa, 

że dotacje dla Spółek Wodnych, Powiat powinien utrzymać, pomimo problemów 

finansowych. Nadmienił, że są to zadania z zakresu bezpieczeństwa i utrzymanie stabilnych 

warunków wodnych w gruncie jest bardzo ważne.   

 

Nikt z obecnych radnych nie zabrał głosu w dyskusji, Pan Jacek Szczepański rozpoczął 

głosowanie. 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 106/XIII/2019 rady Powiatu w Legionowie z dnia 

23 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020 

został pozytywnie zaopiniowany w zakresie kompetencji Komisji Porządku Publicznego 

stosunkiem głosów: 7 głosów za, głosów przeciwnych i wstrzymujących nie było. 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Protokół Nr 7/2020 z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego z dnia 22 lipca 2020 r. 

został przyjęty bez uwag stosunkiem głosów: 7 głosów za, przy braku głosów 

przeciwnych i wstrzymujących. 

 

6. Wolne wnioski. 

Wiceprzewodniczący  komisji    Pan  Jacek   Szczepański   podziękował   za   szybkie  

udzielenie odpowiedzi na pytania zadane przez radnych, na poprzednim posiedzeniu 

komisji: 

1) pismo wysłane do Prezydenta Miasta Legionowo na prośbę radnego Zenona 

Kuski – załącznik nr 3 do protokołu; 

2) odpowiedź uzyskana od Prezydenta Miasta Legionowo na powyższe pismo – 

załącznik nr 4 do protokołu; 

3) odpowiedź Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Pana Pawła Zająca 

na pytanie Pana Mirosława Kado – załącznik nr 5; 

4) odpowiedź Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Pana Pawła Zająca 

na pytanie Pana Jacka Szczepańskiego – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił dodatkowych wniosków. 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 
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Posiedzenie Komisji zamknął Wiceprzewodniczący Pan Jacek Szczepański. 

 

 

 

  

Wiceprzewodniczący  

Komisji Porządku Publicznego 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Agata Szraga 

 


